
ABAF - bestyrelsesmøde tirsdag d. 12. september 2023. 
Til stede: Karin, Helle, Anna, Andreas, Julie, Asmund, Jens.  
 
 
1. Mossøbakkes workshopdag. 
2. Nytilflyttere. 
3. Emner til søgning af landsbypuljen. 
4. Solceller og vindmøller i Skanderborg Kommune. 
5. Opsætning af boldstopnet. 
6. Evaluering af byfesten.  
7. Kommende arrangementer. 
8. Evt. 
 
 
Ad 1. Mossøbakke. Henvendelse fra Mossøbakke (Stina), som ønsker 2 personer til 
opstartsfest d. 21.10. med workshop om dagen, der skal fortælle lidt om ABAF.  
Vi vender tilbage med positivt svar, og gør opmærksom på Mejeri og Købmand, som også 
bør have mulighed for at være repræsenteret.  
 
Ad 2. Vi følger op med velkomstbesøg hos de nyeste tilflyttere (3 hold på Boesvej 6, 1 hold 
på Olesbjerg 6, 1 hold på Alkenvej 58). 
 
Ad 3. Vi søger Landsbypuljen til april 2024 om kr. 25.000 til et festtelt. 
 
Ad 4. Vi opfordrer ’Liv i Landsbyen’ til at gå ind i og eventuelt være med til at facilitere 
diskussionen om placering af områder til solceller og vindmøller i Skanderborg kommune.  
 
Ad 5. Boldstopnet til fællespladsens boldbane (som der er bevilget penge til sammen med 
de nye mål) opsættes her i efteråret. Vi foreslår det gjort til en hyggeeftermiddag på 
fællespladsen søndag d. 8. oktober kl.13.30.  
 
Ad 6. Byfesten 2023. Løst og fast om godt og skidt drøftes. 
Enkelte regnskabstal: Solgt 54 armbånd til mad+musik, 20 til musik, 58 til mad, 49 
børnebilletter.  Dvs. i alt 74 til aftenfesten, 112 voksne og 49 børn til aftensmad. 
Samlede musik/mad-omsætning 23750 kr. Øvrig omsætning 19.500. I alt 43.250. 
Udgifter på 43.500. Dvs. byfesten går cirka i 0. 
Overvejelser:  At gå over til en hel dagsbillet og en madbillet. Måske skal vi forsøgsvis 
droppe aftenbandet, og afprøve en aften med playliste. Og måske tænke på noget med en 
time med noget scene/quiz/konkurrence-agtigt mv. 
Maden: Indtrykket er, at det fungerede godt. God mad.  
Baren: Der skal rekrutteres flere folk til baren. Vi skal huske at prikke nogle folk, og/eller 
annoncere det over højttaleren. Der skal evt. laves et eftermiddagskagebord ude på 
pladsen. Måske på den måde dele opgaverne i bartjans og kage/kaffe-tjans. 



Overvejelser over at flytte bankospillet til festpladsen.  
Overvejelser vedrørende justering af tidpunktet af eftermiddagsbandet.  
 
Vi er i bestyrelsen meget interesserede i at få evalueringer på byfesten fra alle, der 
måtte have en mening om den netop afholdte byfest og gode ideer til den 
kommende!   
(Der er e-mailadresser på bestyrelsen på https://alken.dk/borgerforeningen/) 
 
 
Ad 7. Kommende arrangementer: 

• Fredagsbar på 22. 9. og 24.11.   
• Fællesspisning 27.9. 
• Sang- og korworkshop med Kajsa Norrby lørdag d. 7. oktober kl. 14-17.  
• Cubansk dansefest 18.11.  
• Juletræstænding torsdag d. 30.11. kl 16.30.  
• Klimakaravanen kommer 16. januar.  

Ad. 8. Intet. 
 
Næste bestyrelsesmøde: 
Tirsdag d. 10.10 kl. 20. hos Helle. 
 
/ Jens 
 
 


